
1.     Idrettslag 

Ullensaker Issportklubb 

  

2.     Forslagstillers navn 

Roy Albin Bylund 

  

3.     Forslagstillers epost 

leder@ullis.no 

  

4.     Forslagstillers telefon 

99 50 38 19 

  

5.     Tittel på forslaget 

Håndtering av utbetalinger fra Fadderordningen 

  

6.     Begrunnelse for forslaget 

Klubbene skal dekke 10% av de beløp Fadderordningen innvilger, så i dag utbetaler 

Fadderordningen 90%. Dette medfører ekstra jobb for klubbene med håndtering av den 

manglende 10%-en og alt ettersom hvilket medlemssystem de ulike klubbene benytter så 

kan det medføre regnskapsmessig utfordring. 

  

Jeg foreslår at Fadderordningen utbetaler 100% av omsøkt beløp på de Fadderbarn som får 

innvilget sin søknad, og at klubbene mottar en faktura eller mail med betalingsinfo per Q på 

en samlet sum på 10% som klubbene betaler. Da kommer det riktig beløp inn i 

medlemssystemet sett ift hva som er utfakturert, og vi slipper å bruke tid på adm av 10%-en 

inkl evt regnskapsmessige utfordringer. Slik sett legges arbeidet med håndtering av 10%-en 

på ett sett med hender i stede for på alle klubbene.  

  

7.     Forslag til vedtak 

Fadderordningen utbetaler 100% av omsøkt beløp og fakturerer klubben for 10%-en med 

faste tidsintervaller. 

 

Forslag til vedtak fra styret i Ullensaker idrettsråd: 

Forslaget fra ULLIS vil medføre økt arbeidsmengde for idrettsrådet i forhold til å ha kontroll 

og utbetaling av de 10% som da idrettslagene skal bli fakturert. Faddertiltaket har 15-25 

henvendelser hver dag og det betales mellom 10-25 fakturaer i uka. Idrettsrådet mener 

ordningen fungerer bra for alle parter i dag og flere idrettslag har meldt at denne ordningen 

vi har i dag fungerer bra administrativt. En løsning som noen få mindre idrettslag har i dag 

er at de fakturer 90% til de som er en del av faddertiltaket i dag, da betaler idrettsrådet hele 

mailto:leder@ullis.no


den fakturerte summen. Det er ingen optimalløsning så lenge ikke alle idrettslag gjør det likt 

og det krever mere saksbehandling og kontroll fra idrettsrådet ved behandling av fakturaer. 

Idrettsrådet anbefaler at idrettslagene fører de 10% som tap på kundefordringer, og 

idrettsrådet anbefaler idrettslagene til å snakke sammen for å høre om hvordan de ulike 

idrettslagene løser dette. 

Forslag til vedtak: Fadderordningen opprettholdes som i dag  


